
Utfordringer med tiltak - Mysen 

I Mysen møtte 14 innbyggere fra lokale foreninger og næringsliv. Skolekorps, idrett (Mysen 
Rackethall), pensjonistforeningen og næringslivsforeningen var representert. 

Tema/ utfordringer med tiltak: 

Trafikksituasjonen: 

Ønsker å sikre myke trafikanter i trafikken mellom Måsan og Rackethallen. 

• Ønsker opphøyd overgang med sikkerhetsgjerde. (Miljøgate? Lavere hastighet). 

 Musikkens Hus: 

Kor og korps ønsker seg et hus med øvingslokaler og andre fasiliteter, bl.a. lagerplass for 
instrumenter.  

• Mulig samarbeid med det planlagte skytteranlegget på Brennemoen? 

Mysen rackethall: 

• Samarbeider med pensjonistforeningen om utendørs bocciabaner. 
• Ide om å bygge “skybar” på toppen av bygget. 

 

Gratis møtelokaler: 

Pensjonistforeningen ønsker seg gratis lokaler til sine aktiviteter, ev. Tilskudd til leie fra 
kommunen. De har 350 medlemmer som ikke har tilbud om gratis møtelokaler, men 
foreningen må leie lokaler til sine møter, aktiviteter og arrangementer.  

• Forslag om å ta kontakt med Momarken travbanes styre om ev. lån av lokale med 
kjøkken. 

Vedlikehold: 

• Ønske om bedre vedlikehold av bocciabanen på Kulturtorget. 
 

Offentlig transport: 

Umulig å komme seg rundt i kommunen! (Flex går bare på dagtid.) 

• Gå i dialog med Indre Østfold taxisentral vedr. transport 
• Ønsker seg bybuss i Mysen  

 

Rekruttering til skolekorps/ andre frivillige foreninger: 

Noen av de frivillige org., bl.a. skolekorps, sliter med rekruttering. 

• Ønsker seg tilskuddsordning/ støtte til rekrutteringskampanjer. 
• Camilla Ås (leder i Samfunnsutvalget) opplyste at 2022 er Frivillighetens år. Da kan 

man søke midler 25.000, til «Vår dag», dersom man har et samarbeid med en annen 
offentlig instans, se https://frivillighetensar.no/ 
 
 

Belysning: 

https://frivillighetensar.no/


Lite lys på Måsan, utsatt for hærverk.  

• Ønsker mer lys på Måsan og på Tufte-parken tvers over veien. 

Lite offentlig transport. 

Fasiliteter: 

Lekeapparater for barn mangler 

Mangler fontene i sentrum! By-jubileum – Mysen 25 år i år 

• Flere søppelkasser på mye brukte veier i sentrum 
• Vedlikehold av blomsterbed i sentrum 
• Luftepark for hunder i sentrum 

• Flere skiløyper på Høytorp fort 
• Mysen er en sykkelby, ønsker sykkelutleie og at man kan låse syklene i de grønne 

boksene. 
 

Gang og sykkelstier: 

• Sykkelvei Mysen-Askim.  
 

Offentlig transport: 

• Badebuss til badeplassene om sommeren ønskes 
 

 

Innspill til politikerne i Mysen: 

Medvirkning/ innbyggerdialog på kommunedelplan for Idretts og friluftsliv. Hvordan skal det skje? 

Hva skjer med Eldres Hus? Og svømmehall?  

Pensjonistforeningen ønsker å leie Store festsal til «Sterk og Stødig» hver torsdag, men fikk avslag. 

De har i stedet fått leie “Speilsalen i 2. etg. på Kulturtorget. 

Søke LAM om midler. 

Ønsker innsyn i fordelingen av kulturmidler. Tidligere fikk korpsene et ekstratilskudd for spilling 17. 

mai. Nå har de fått mye lavere tilskudd enn i tidligere Eidsberg kommune. 

Pensjonistforeningen får ikke kulturmidler etter de nye retningslinjene i Indre Østfold kommune, slik 

de fikk i tidligere Eidsberg kommune. De hevder at de vil kunne holde eldre friske lenger og spare 

kommunen for mange penger, dersom de kan få midler til å aktivisere eldre i kommunen. 

 


